
 

 

Protokoll från årsmöte HRF distrikt Södermanland 2022 04 24 

1. Mötets öppnande Roland Elfving öppnade mötet kl.13:15. 

2. Fastställande av dagordning Mötet fastställde dagordningen. 

3. Ombudsupprop och fastställande av röstlängd Upprop genomfördes 

enligt anmälningslista till mötet. 21 närvarande och två tolkar. 

4. Val av mötesordförande och sekreterare Rolf Zetterström valdes till 

mötesordförande, Britta Lundén till mötessekreterare. 

5. Val av två justerare och jämte ordförande justera protokollet Irene 

Lernström Karlsson och Claes-Göran Andersson valdes till justerare av 

protokollet jämte ordförande. 

6. Fråga om kallelse skett i laga tid och ordning Utskick med kallelse gjorde 

2022 03 10, i laga tid och ordning. 

7. Verksamhetsberättelse 2021 Efter genomgång av mötesordföranden 

lades verksamhetsberättelsen till handlingarna. 

8. Ekonomisk berättelse 2021 Hans Trovik informerade att konsortiet har 

ändrat omfördelningen av aktieinnehav centralt vilket minskat 

nedgången till ca 2%. 

9. Revisorernas berättelse Mötesordförande läste upp revisorernas 

berättelse och informerade också om att de har utfört revision för 

Eskilstuna HRF. 

10. Fastställande av resultat -och balansräkning för 2021                        

11.  Beslut: mötet fastställde resultat- och balansräkningen för 2021.  

Solveig Lundkvist förklarade sin enklare layout.  

12. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter                                   

13. Beslut: mötet beviljade ansvarsfrihet för styrelsen för 2021.                                                         

14. Behandling av motioner Inga motioner har inkommit. 

15. Riktlinjer för nästkommande års verksamhetsplan HRF antog fyra 

verksamhetsområden på kongressen 2021, något som också distriktet 

avser att följa:    

Tillsammans växer vi 

  Hörselvård att lita på 

  Ett hållbart smartare hörselliv 



  Textat, hörbart, demokratiskt 

   

Rolf Zetterström, Hans Trovik och Roland Elfving betonade särskilt att vi 

behöver bli fler i HRF. Det blev ett stort medlemstapp under 2021. 

Solveig Lundkvist påpekade att medlemsregistret inte fungerar 

tillfredsställande. Rolf Z ska framföra det till HRF centralt, där han är 

revisor. 

16. Beslut om antalet ombud och ersättare i distriktsmöten                       

17. Beslut: tre personer per förening samt ersättare. 

18. Beslut om antalet ledamöter i distriktsstyrelsen                                 

19.  Beslut: fem ledamöter samt två ersättare. 

20. Val av ordförande för en tid av ett år                                                      

21. Beslut: Roland Elfving valdes till ordförande för ett år. 

22. Val av övriga ledamöter                                                                                     

23. Beslut: Christer Arnrup och Milla Pavlovic valdes till ledamöter för två 

år. 

24. Val av ersättare för ledamöter                                                                        

25. Beslut: Christina Karlsson omvaldes på ett år, Irene Lernström Karlsson 

nyval ett år. 

26. Val av en revisor för en tid av två år                                                             

27.  Beslut: Rolf Zetterström valdes till revisor för två år. 

28. Val av ersättare för revisor för en tid av ett år                                            

29. Beslut: Allan Pettersson valdes till ersättare för revisor på ett år. 

30. Val av valberedning                                                                                            

31. Beslut: Mötet adjungerade beslut till styrelsen 

32. Föreningarnas rapporter och frågor till styrelsen                                 

33. Strängnäs: Har haft årsmöte september, föredrag om ”Tydligare tal” från 

Tv i samband med årsmötet för 2021 i mars-22. Lokalflytt på gång. 

Gnesta: Slingprojektet haltar, hälsningar till May från styrelsen. 

Katrineholm: är igång med månadsmöten, 40-50 medlemmar per gång, 

gör en bussresa till trakterna kring Vättern i juni. 

Flen: har månadsmöten, ca 10 medlemmar per gång, med utflykt till 

Hälleforsnäs på programmet. Slingprojektet ska igång igen. 

Nyköping/Oxelösund: Tacksamma för Rolf Zetterströms medverkan. 

Bilutflykt planeras till sommaren, slingprojektet ska igång. St. Botvids och 

Stjärnholms kyrkor har nu bra slingor tack vare HRF. 

34. Frågor till distriktsstyrelsen Inget nytt förutom rapporterna i p.22 ovan. 



35. Styrelsens information Roland E informerade om att distriktets kontor är 

flyttat in till Eskilstuna HRF:s lokal. 2022 05 28 blir det en CI-träff, ett 20-

tal är intresserade några av dessa har ännu inte CI, men är intresserade. 

Rolf Z har försökt boka länsmuseet till en lördag i september, men det 

kan bli svårt med guider då, han försöker vidare med detta inför 

medlemsmötet. Roland och styrelsen avtackade Britta Lundén med 

presentkort på blommor. (Britta som skriver detta tackar så mycket!)                           

36. Årsmötets avslutande Rolf Zetterström avslutade årsmötet 14:30. 

 

 

 

Rolf Zetterström   Britta Lundén 

Mötesordförande  Sekreterare 
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Iréne Lernström Karlsson  Claes-Göran Andersson 

 


